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Jak wyglądała ściągalność składki zdrowotnej? Jest na takim poziomie, jaki został założony w planie

NFZ na rok 2010?

Prezes NFZ Jacek Paszkiewicz: Mamy dziurę. Brakuje nam już 300 mln zł, żeby zrealizować założenia z

planu. Plan nie jest wykonywany mniej więcej od lipca. Byliśmy przygotowani, że do funduszu wpłynie

mniej pieniędzy z KRUS. Spadły jednak również wpływy z ZUS.
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